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BARDO  (inf.  wł.).  Rośnie zapotrzebowanie na niebieski  płomyk w domach znajdujących się  na
terenach wiejskich. Wnioski w sprawie umożliwienia dostępu do korzystania z gazu są zgłaszane
burmistrzowi  tak  podczas  zebrań  sołeckich,  jak  i  indywidualnie  przez  zainteresowanych
mieszkańców. Wskazują, że przez gminę Bardo przebiega sieć i tym samym o wiele taniej byłoby
zainwestować w rozwój nitek do niej dochodzących.

Spółka gazownicza, do której władze samorządowe już niejednokrotnie zwracały się z wnioskami o
przybliżenie dobrodziejstwa innym mieszkańcom, zwraca uwagę na aspekt ekonomiczny każdego
przedsięwzięcia. Nie będzie go realizować tam, gdzie nie zwrócą się poniesione nakłady, a tym
bardziej nie ma widoków na określone dochody.

- Na tę chwilę najbliżsi rozwiązania problemu są mieszkańcy Przyłęku - dużej wsi, do tego o zwartej
zabudowie, oraz domów na ul.  Fabrycznej w Bardzie, którzy już posiadają zgody na wykonanie
przyłączy.  Niewykluczone,  że  z  czasem kolejne  nasze  miejscowości  jednak  doczekają  się  sieci
gazowych - puentuje burmistrz Krzysztof Żegański.
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